
Algemene	Ledenvergadering	van	de	VegaBoerderij	Groene	Hart	coöpera8e,	
Woensdag	14	juni	2023,	20.00	uur	–	buiten	bij	de	VegaBoerderij	

Agenda:	

1												Opening	en	mededelingen	

2												Verslag	ALV	22	november	2022														
Bijgaand,	ter	vaststelling.	
				
3	 Actualiteit	en	Gepco	vertelt	
													
4											Rapportage	Toekomstcommissie	
Eind	vorig	jaar	heeB	het	bestuur	naar	aanleiding	van	de	achterblijvende	ledengroei,	de	moeizame	
financiële	posi8e	en	het	onder	meer	om	die	reden	aangekondigde	aBreden	van	de	Raad	van	
Commissarissen	een	Toekomstcommissie	ingesteld.	Deze	heeB	dit	voorjaar	gerapporteerd.	Het	
bestuur	kan	zich	vinden	in	de	rapportage	en	werkt	aan	de	aanbevelingen.	
Bijgaand,	ter	bespreking.	

5	 Jaarrekening	en	Jaarverslag	2022	
De	Jaarrekening	is	nog	opgesteld	onder	leiding	van	Frank	Broekhuizen,	hij	zal	dit	document	
toelichten.		
Op	Jaarrekening	en	Jaarverslag	ontbreekt	het	advies	aan	de	ALV	vanuit	de	Raad	van	Commissarissen	
omdat	deze	begin	dit	jaar	is	afgetreden.	
Voorgesteld	wordt	Jaarrekening	en	Jaarverslag	goed	te	keuren	en	décharge	te	verlenen	aan	het	
bestuur.	

6	 Benoeming	nieuw	bestuurslid	/	penningmeester	
Eind	vorig	jaar	heeB	Frank	Broekhuizen	aangegeven	te	willen	stoppen	als	bestuurslid	en	
penningmeester,	waarop	hij	niet	is	herbenoemd.	Inmiddels	is	Ingrid	van	Uffelen	bereid	gevonden	zijn	
taken	over	te	nemen.	
Voorgesteld	wordt	Ingrid	van	Uffelen	te	benoemen	tot	bestuurslid	en	penningmeester.	

7		 VacaKe	Raad	van	Commissarissen	
De	vorige	Raad	van	Commissarissen	heeB	vorig	jaar	aangegeven	te	willen	aBreden,	maar	niet	
onmiddellijk	en	niet	tegelijker8jd.	Inmiddels	zijn	zij	echter	allen	uitgeschreven	bij	de	KvK.	Het	bestuur	
is	op	zoek	naar	nieuw	Commissarissen,	en	vraagt	leden	om	eventuele	kandidaten	(zij	hoeven	niet	per	
se	lid	te	zijn	van	de	coöpera8e)	voor	te	dragen,	zodat	in	de	volgende	ALV	kan	worden	overgegaan	op	
het	instellen	van	een	nieuwe	RvC.		

8		 Verruiming	mogelijkheden	van	deelname	
De	Toekomstcommissie	heeB	geadviseerd	andere	vormen	van	deelname	uit	te	werken	die	minder	
steunen	op	het	uitgeven	van	cer8ficaten.	De	statuten	beperken	dit	niet.	De	“spelregels”	bieden	de	
ruimte	om	extra	deelnemers	toe	te	laten,	maar	niet	meer	dan	dat	er	eigenaren	zijn.		
-			Binnen	dit	kader	kunnen	we	zo	veel	deelnemers	zónder	cer8ficaat	toelaten	als	er	
cer8ficaathouders	zijn	die	geen	pakke\en	afnemen.		
-			Daarnaast	is	er	aanleiding	om	eenpersoonshuishoudens	de	gelegenheid	te	geven	een	cer8ficaat	te	
kopen	voor	€	1.000,--.		
Voorgesteld	wordt	het	bestuur	te	mach8gen	tot	maatregelen	om	de	deelname	te	vergroten.	

9		 Rondvraag	en	sluiKng


